

Date:22/03/2021

التاريخ: 2021/03/22

تعميم رقم (2021/21) Circular No.

All Airlines Operating at Kuwait International Airport: -

إلى جميع شركات الطيران العاملة في مطار الكويت الدولي: -

Subsequent to our circular (11/2021) dated (20/02/2021) and (12/2021) dated (02/03/2021).

الحاقاً بالتعميم رقم (2021/11) بتاريخ (20/02/2021) والتعميم رقم (2021/12) بتاريخ (02/03/2021).

As per the directives of the competent authorities in the State of Kuwait, please act to the following: -

بناء على توجيهات السلطات المختصة بدولة الكويت يرجى العمل على التالي:

1. All accredited diplomatic mission and the official visitors to the State of Kuwait are exempted from the registration in (Kuwaitmosafer) platform.
2. Continue to obtain a certificate to prove negative (PCR) result and free from Corona Virus valid for (72) hours from the date of test and do not appear any symptoms such as (cold, sneezing, high temperature, cough etc..).
3. Kuwait Ministry of Health will conduct (PCR) test for those mentioned above upon arrival to the State of Kuwait.

1- يعفى أعضاء البعثات الدبلوماسية المعتمدين لدى دولة الكويت وأفراد أسرهم والوفود الرسمية الزائرة من التسجيل في منصة (كويت - مسافر).

2- الاستمرار بضرورة الحصول على شهادة فحص (PCR) سلبية تثبت الخلو من فايروس كورونا شريطة أن تكون سارية المفعول (72) ساعة من تاريخ المسحة (الفحص) وألا تظهر عليه أي أعراض مثل (الرشح - والعطاس - ارتفاع بدرجة الحرارة - والكحة الخ...).

3- ستقوم وزارة الصحة الكويتية بأجراء فحوصات (PCR) للمذكورين أعلاه عند الوصول لدولة الكويت.

نائب المدير العام لشؤون مطار الكويت الدولي

Deputy Director General

For Kuwait International Airport Affairs

م/ صالح عبدالله الفداغي